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E-post utbildning@skaraborg.se • Webb www.utbildningskaraborg.se 

PROTOKOLL 

Tid och plats Fredag den 18 november 2022, Science Park Skövde, Lokal: Vänern 

och Vättern 

 

Beslutande Katarina Lindberg, Skövde 

 Anneli Alm, Tidaholm 

 Leif Carlsson, Töreboda 

 Zophia Zander Norell, Tibro 

Maria Appelgren, Mariestad 

   Karina Bronell, Falköping 

  Ove Brodin Lidköping 

  Harald Lundqvist, Karlsborg 

  André Essebro, Vara 

  Elin Liljebäck Nilsson, Skara 

  Awaz Karim, Gullspång 

  Hanna Olofsson, Götene 

  Johan Rahmberg, Skövde 

  Ann-Charlotte Lilja, Falköping 

  Anneli Alm, Tidaholm 

  Tina Hededal, Essunga 

 

Ej närvarande  Grästorps kommun, Hjo kommun 

  

Övriga deltagande     Hillevi Larsson, Skaraborgs Kommunalförbund 

 Rikard Lans, vuxrektor Lidköpings Kommun 

 

Utses att justera  Ann-Charlotte Lilja, Falköpings Kommun 

 

Sekreterare  ______________________  Paragrafer 132 - 143 

 Hillevi Larsson 

Ordförande  ______________________    

 Katarina Lindberg 

Justerande  ______________________  
 Ann-Charlotte Lilja 

 

 

§ 132 Mötets öppnande 

Ordföranden öppnar mötet.  

 

 

SKOL-  OCH  UTB ILD NI NGSCH EFER  
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§ 133 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Ann-Charlotte Lilja. 

 
§ 134 Förra mötets protokoll 

 

Mötet beslutar att: 

Lägga förra mötets protokoll till handlingarna. 

 

§ 135 Medfinansiering frisök VO vux 

Rikard Lans, vuxrektor Lidköping, föredrog förslag om hur medfinansieringen ska fördelas. 

Förslaget går ut på att de 30% som medfinansieringen utgör ska fördelas utifrån 

invånarantal. Detta medför att det slår lite olika mellan åren, men antas jämna ut sig över 

tid. Medlen gäller från halvåret -23. Skolcheferna hade två frågor att skicka med till 

vuxnätverket:  

1. KomX har kvarstående medel – kan vi använda dessa till medfinansiering för VO? De 

används till andra yrkesutbildningar, men VO går via Yrkesbyrån, därav frågan. 

2. Hur förankrar vi till ekonomerna? Vux ombeds ha dialog med sin chef. Därefter beslutas 

om informationsspridning och förankring.  

Presentation på Teams.  

 

§ 136 Samverkansstrategin – återremitterad 

 

§ 137 Styrgrupp utifrån politiska uppdrag - dimensionering och tilläggsuppdrag 

(Ove, Anneli) 

1 136 och § 137 genomfördes i basgrupper. Grupperna fick olika ”kapitel” i en presentation 

som föredrogs innan grupparbete startade. Dokumentationen skickades till Hillevi och 

förändringar enligt gruppernas förslag görs. Därefter läggs presentationen ut på Teams. 

Syftet med presentationen är att alla ska kunna kommunicera de skeenden som starkt 

påverkar verksamheterna och där samverkan är lösningen. Viktigt att hjälpas åt att ge 

samma bild av olika insatser och förändringar.  

  

§ 138 Rapportering från arbetsgrupper: 

Kunskapsnoden  

Anneli redogjorde för nuläge i Kunskapsnoden och visade nyhetsbrev för oktober och 

november. Dessa bilder finns på Teams och kan användas av skolchefer för att förmedla 

nodens arbete.   

- Regionövergripande nätverk fullföljda studier 

Hillevi berättade om träff i Borås med alla de fyra kunskapsnoderna. Rikt utbyte med många 

nya idéer och fortsatt arbete med vårt strukturerade samarbete.   
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§ 139 Elfrågan 

Punkten utgår pga tidsbrist. 

 

§ 140 Praktiknära forskning (Eva och Karina)  

Ingen ny rapportering.  

Aktuell rapportering från nätverken 

Elevhälsonätverk efterfrågar förnyat uppdrag.  

 

§ 141 Tema Förändringsledarskap  

Politikerutbildning Falköping 9 februari samt skolchefsdagar 9-10 februari. 

Diskussion om gruppindelning. Flera olika konstellationer föreslås. Hillevi har dialog med 

föreläsarna kring deras upplägg och frågeställningar till grupperna. 

 

Skolledarkonferens 8 mars 2022. Anmälan öppen. 

   

§ 142 Övriga frågor 

- Remisser. Inga remisser just nu.  

- Kvalitetsdialoger med Skolverket. Awaz berättar om sin påbörjade dialog. I framtiden 

kommer dessa att bli obligatoriska.  

- Praktikplatsen.se. Anneli återkopplar från SYV-nätverket att flera upplever det otydligt 

om/hur man ska använda verktyget. Några väljer annat system. Många är mycket nöjda och 

kan inte tänka sig något annat. Strukturer måste till i den egna verksamheten för att det ska 

fungera optimalt. Uppmaning är att ta hem frågan och förankra hos dem det berör.  

- Maria berättar om sina erfarenheter efter studiebesök i Skellefteå. Starkt fokus på 

hållbarhet från flera perspektiv. 

  

§ 143 Avslutning – dagen fortsätter med digitaliseringskonferens tillsammans 

med SIKT-nätverket   

 

Nästa möte: 16 december 

 


